



PLEASE READ BEFORE INSTALLING



Important information to note about this product:

Installation:

The sensor's ability to detect motion requires line-of-sight of the room occupants. The sensor must have an unobstructed view of the room to work properly.

Timeout:

The approximate time in minutes after which the lights will go out after the last motion is detected. The default time delay is 5 minutes but can be adjusted to 1, 3, 15, or 30 minutes. Typically, a shorter timeout should be used in a smaller room or a location where the duration of stay is short. Conversely, a longer timeout should be used in a larger room or a location where the duration of stay is long.

Auto-On (Occupancy sensor only):

The auto-on feature will turn the lights on automatically when motion is detected. This feature is enabled by default but can be disabled if requiring the lights to be turned on manually is preferred.

Manual Off – Exit Time Delay:

After the unit is manually turned off, the auto-on feature will be disabled for 25 seconds, even if motion is detected. This is to provide occupants time to exit larger rooms after manually turning the lights off. The unit can be manually turned on at any time. After 25 seconds, the unit will return to normal operation.

Please refer to the instruction sheets for installation and programming of your unit.

A quick reference sticker is included with the product which can be placed inside the unit's faceplate for future reference on changing the unit's most common features.

For more information, visit www.lutron.com/maestro/advfeatures



VEUILLEZ LIRE AVANT DE PROCÉDER À L'INSTALLATION



Notes Importantes:

Installation:

L'habileté du détecteur à déceler un mouvement requiert une visibilité directe des occupants de la pièce. Le détecteur doit avoir une vue de la pièce sans obstruction pour fonctionner correctement.

Délai d'Attente:

Le temps en minutes avant que les lumières ne s'éteignent après le dernier mouvement décelé. Le temps de délai par défaut est de 5 minutes mais peut-être ajusté à 1, 3, 15, ou 30 minutes. Typiquement, un laps de temps plus court doit être utilisé dans une pièce plus petite ou pour un emplacement où la durée de séjour est courte. Par contre, un délai d'attente plus long doit être utilisé dans une pièce plus grande ou dans un emplacement où le séjour est long.

Auto-On (Détecteur de Présence seulement):

La fonctionnalité auto-on allume automatiquement les lumières quand un mouvement est décelé. Cette fonctionnalité est activée par défaut mais peut être désactivée si la préférence imposée est que les lumières s'allument manuellement.

Manuel Off : Délai d'Attente à la Sortie:

Une fois que l'unité est éteinte manuellement à off, la fonctionnalité auto-on est désactivée durant 25 secondes, même si un mouvement est décelé. Cela permet aux occupants de sortir sans rallumer la pièce. L'unité peut être allumée à tout instant manuellement. Après 25 secondes, l'unité retourne à son fonctionnement normal.

S.V.P. se référer aux fiches d'instruction pour l'installation et la programmation de votre unité.

Une étiquette de référence rapide est incluse avec le produit, laquelle peut être placée à l'intérieur de la plaque frontale de l'unité pour future référence concernant les changements de fonctionnalités les plus courantes de l'unité.

Pour plus d'information, visiter www.lutron.com/maestro/advfeatures